
Zápisnica z XIX. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave 

konaného dňa 19. Mája o 17.00 h 

 

 

Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

 

Prítomní: 

 

Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, , Stanislav Šimurda, Ing. 

Marián Finik, Dominik Lešňovský 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Mokošáková Ľudmila 

 

Zapisovateľka: Mgr. Ľubica Babinská 

 

Neprítomní: Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

P R O G R A M: 

 

 

Otvorenie – starosta uvítal poslancov a všetkých prítomných a otvoril zasadnutie obecného 

zastupiteľstva 

Starosta: Prečítal program zasadnutia obecného zastupiteľstva a dal hlasovať za program. 

Hlasovanie za program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

 

Starosta: Prejdime k bodu č. 5. Úprava rozpočtu za I.Q. 2022 

Mgr. Zuzana Lipovská: Predstavila úpravu rozpočtu za I.Q. 2022. Má niekto k nemu nejaké 

otázky?  

 



Úprava programového rozpočtu za 1.Q.2022 obec Zubrohlava 

     
 

ROZPOČET 
Schválený 
rozpočet 

Posledná úprava 
rozpočtu 

Upravený 
rozpočet 

Rozdiel 

 

Bežné príjmy 
             1 812 

888                 1 812 888             1 950 754     
137 866 

Kapitálové príjmy                            -                                  -                             -       0 

Čerpanie RF                 147 500                    147 500                211 417     63 917 

Finančné príjmy                            -                                  -                    33 745     33 745 

Príjmy RO - ZŠsMŠ                   76 200     
                  76 

200                  87 270     
11 070 

Príjmy spolu  
             2 036 

588                 2 036 588     
        2 283 186     246 598 

   
  

Bežné výdavky                 711 438                    711 438                751 459     40 021 

Kapitálové výdavky                 172 500                    172 500                247 414     74 914 

Finančné výdavky                            -                                  -                             -       0 

Výdavky RO - ZŠsMŠ 
             1 152 

650     
            1 152 650             1 207 306     54 656 

Výdavky spolu  
             2 036 

588                 2 036 588     
        2 206 179     

169 591 

     

Hospodárenie obce                            -                                  -                    77 007     77 007 
     

Program:                             
(Druh výdavku) 

Schválený 
rozpočet 

Posledná úprava 
rozpočtu 

Upravený 
rozpočet  

Rozdiel 

1-Plánovanie, 
kontrola, manažment 
obce  

                469 804                    469 804                467 046     -2 758 

*600                 387 804                    387 804                384 422     -3 382 

*700 
                  82 000     

                  82 
000     

             82 624     624 

*800                            -                                  -                             -       0 

2-Služby občanom 
                  27 353     

                  27 
353     

             27 500     147 

600 
                  27 353     

                  27 
353     

             27 500     147 

700                            -                                  -                             -       0 

3-Odpadové 
hospodárstvo 

                114 230                    114 230                118 557     4 327 

600                 103 230                    103 230                107 557     4 327 

700 
                  11 000     

                  11 
000     

             11 000     0 

800                            -                                  -                             -       0 

4-Komunikácie  
                  53 912     

                  53 
912     

             58 448     4 536 



600 
                  31 912     

                  31 
912     

             31 912     0 

700 
                  22 000     

                  22 
000     

             26 536     4 536 

5-Vzdelávanie              1 157 
650     

            1 157 650             1 242 296     84 646 

z rozpočtu obce:                      5 000                        5 000                  35 255     30 255 

600                      5 
000     

                    5 000                  34 975     29 975 

700                            -                                  -                          280     280 

ZŠsMŠ Zubrohlava:             1 152 650                1 152 650            1 207 041     54 391 

MŠ - 600                   298 700                      298 700                  334 962     36 262 

ZŠ - 600                   660 950                      660 950                  675 859     14 909 

ŠJ - 600                   156 400                      156 400                  158 760     2 360 

ŠKD - 600                     36 600                        36 600                    37 460     860 

700                             -                                  -                              -       0 

6-Šport a voľnočasové 
aktivity                   73 310     

                  73 
310     

             83 575     10 265 

obec:                   58 310                      58 310                  58 310     0 

600 
                  38 310     

                  38 
310     

             38 310     0 

700 
                  20 000     

                  20 
000     

             20 000     0 

VČA spolu:                   15 000                      15 000                  25 265     10 265 

VČA obce - 600 
                  15 000     

                  15 
000                  15 000     

0 

700                            -                                  -                    10 000     10 000 

VČA ZŠsMŠ  - 600                             -                                  -                          265     265 

700                             -                                  -                              -       0 

7-Kultúra 
                  24 175     

                  24 
175     

             26 939     2 764 

600 
                  24 175     

                  24 
175     

             26 939     2 764 

700                            -                                  -                             -       0 

8-Prostredie pre život 
                  61 418     

                  61 
418     

           123 133     61 715 

600 
                  34 418     

                  34 
418     

             36 752     2 334 

700 
                  27 000     

                  27 
000     

             86 381     59 381 

800                            -                                  -                             -       0 

9-Bezpečnosť, právo a 
poriadok                   29 046     

                  29 
046     

             32 995     3 949 

600 
                  18 546     

                  18 
546     

             22 402     3 856 

700 
                  10 500     

                  10 
500     

             10 593     93 

10-Sociálne služby 
                  25 690     

                  25 
690     

             25 690     0 



600 
                  25 690     

                  25 
690     

             25 690     0 

700                            -                                  -                             -       0 

Spolu               2 036 
588     

            2 036 588             2 206 179     169 591 

*600 - bežné výdavky 
rozpočtu                      

* 700 - kapitálové 
výdavky rozpočtu       

     
V Zubrohlave 31.03.2022    

     

Vypracoval: Mgr. Zuzana Lipovská     

     

Schválil: Pavol Bugeľ - starosta obce    

     

     
 

Starosta: Prejdime k ďalšiemu bodu a tým je Záverečný účet obce za rok 2021, poprosím pani 

ekonómku Mgr. Zuzanu Lipovskú, aby predstavila návrh záverečného účtu.  

 

Mgr. Zuzana Lipovská: Predstavila návrh Záverečného účtu za rok 2021. Má niekto k nemu 

nejaké otázky?  

 

Starosta: Poprosím pani hlavnú kontrolórku, aby predstavila stanovisko hlavného kontrolóra 

k záverečnému účtu. 

 
Mgr. Ľudmila Mokošáková: Predstavila svoje stanovisko k rozpočtu. V rámci rozpočtu nemám 

žiadne pripomienky, všetko bolo vysporiadané, zaoberala som sa aj pohľadávkami, pretože to 

tvorí výraznú disciplinovanosť firiem, došlo k poníženiu pohľadávok. V prvom rade sa chcem 

poďakovať pracovníkom obce že chod obce bol taký aký bol. Odporúčam schváliť celoročne 

hospodárenie bez výhrad 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu na vedomie.  

 

Hlasovanie za  návrh Záverečného účtu obce za rok 2021 – bez výhrad 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Hlasovanie za použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo 

výške 209 124, 88 EUR 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 



Hlasovanie za čerpanie financií z rezervného fondu na projekt miestne zastávky v obci 

Zubrohlava vo výške 30 000 EUR 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Hlasovanie za čerpanie financií z rezervného fondu na dobudovanie Studne, spolufinancovanie 

projektu  vo výške 14 000 EUR 

  
Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Dávam do povedomia, že momentálne prebieha projekt studňa pri cykloprístrešku pri 

kaplnke. studňa je už navŕtaná a v priebehu budúceho týždňa by už mala byť kompletne hotová. 

Budúci týždeň sa pri studni bude konať aktivita „Slovensko-poľský deň vody“, bolo by dobre 

keby sa zúčastnil aj niekto z Vás poslancov, o všetko čo sa týka občerstvenia alebo dopravy 

bude postarané. O ďalšie dva týždne sa tam bude konať ďalšia aktivita „Deň sv. Floriána, 

výstava hasičskej techniky. Na tejto aktivite bude taktiež postarané o občerstvenie ( slané, 

sladké, nejaké drobnosti...) varil by sa aj guláš. Na aktivite sa zúčastnia aj hostia z Poľska, ktorí 

sú našimi projektovými partnermi. 

Starosta: Prejdime k bodu č. 7. Zmluvy s OVS, a.s. Dolný Kubín na prevádzkovanie stavby, 

o budúcej nájomnej zmluve a dodatok č. 1 k Zmluve o nájme zo dňa 31. 12. 2021. Vyzývam 

pani Mgr. Jozefu Šurinovú nach sa vyjadrí k zmluvám s OVS.  

Mgr. Jozefa Šurinová: K zmluvám je potrebné hlasovať, každá zmluva bude odhlasovaná 

zvlášť, začnem dodatkom k zmluve o nájme  

 

Hlasovanie za  dodatok č. 1 k Zmluve o nájme zo dňa 31. 12. 2021 na ulici Mlynská 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Hlasovanie za  zmluvu s OVS, a. s. Dolný Kubín na prevádzkovanie stavby ZUBROHLAVA -  

rozšírenie vodovodu lokality Klinec, Skladaná I. etapa 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 



Hlasovanie za  zmluvu s OVS, a. s. O budúcej nájomnej zmluve „ZUBROHLAVA“ – rozšírenie 

kanalizácie lokality Klinec, Kotelnica, Skladaná a Kuňaky t. j. vybudovaného rozšírenia 

verejnej kanalizácie 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Mgr. Jozefa Šurinová: S celou výstavbou kanalizácie ( 2 čerpacie stanice, 2 prečerpavačky, 

kanalizačné potrubia) je potrebné aby odsúhlasili všetci obyvatelia danej ulice, ak nebude 

súhlasiť aspoň jeden, nebude možné s výstavbou kanalizácie na celej ulici.  

Starosta: Prejdime ďalej k bodu č. 8. Určenie počtu poslancov obecného zastupiteľstva v obci 

Zubrohlava na celé nasledujúce volebné obdobie 2022-2026. 

Starosta: Môj názor je že ponecháme počet poslancov 9, tak ako bolo doposiaľ. Podľa zákona 

je od počtu obyvateľov v obci 1001-3000  obyvateľov  7-9 poslancov. Máte niekto iný názor?  

Martin Šturek: Nemám k tomu nijaké výhrady, myslím si že takto je to v poriadku. 

 

Hlasovanie za určenie počtu poslancov obecného zastupiteľstva v obci Zubrohlava na celé 

nasledujúce volebné obdobie 2022-2026. 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Prejdime k ďalšiemu bodu č. 9. Žiadosť o poskytnutie finančnej výpomoci DPO SR.  

Starosta: Nastali nejaké problémy, z DPO SR nám prišiel list v ktorom žiadajú obce o finančnú 

podporu, v liste žiadajú podporou 10 centov na jedného obyvateľa, t. z cca 240 e. Na stretnutí  

ZMOBO sme sa dohodli, že v tom problém nevidíme, niekto sa rozhodol prispieť aj viac ako 

10 centov na jedného obyvateľa. Je to naozaj iba na nás. My sme od nich získali už cez 15 000 

eur, takže nevidím problém prispieť teraz z našej strany.   

Ing. Martin Šturek: Tak prispejme 15 centov na jedného obyvateľa. 

Starosta: Muselo sa tam niečo udiať, keďže štátna organizácia potrebuje finančnú pomoc, ja by 

som navrhoval prispieť 20-timi centami na jedného obyvateľa. 

Hlasovanie za poskytnutie finančnej výpomoci DPO SR vo výške 20 centov na jedného 

obyvateľa. 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 



Starosta: Prejdime k ďalšiemu bodu č. 10. Rôzne. Chcel by som Vám predstaviť vstup do 

KLASTER ORAVA , je to oblastná  organizácia cestovného ruchu, ktorej účelom je podpora 

a vytváranie podmienok na rozvoj cestovného ruchu v regióne Orava a chráni záujmy svojich 

členov. Na vstup do tejto organizácie je potrebné zaplatiť členské vo výške 100 EUR. Je to 

organizácia, ktorou by sme v projektoch boli krytý, nebudeme dávať peniaze na projektové 

dokumentácie, všetko bude zastrešovať VÚC, my budeme povinný platiť iba členské.  

Hlasovanie za vstup do organizácie KLASTER ORAVA 

  

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda, 

Dominik Lešňovský, Ing. Martin Šturek 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Prišla nám sťažnosť od JUDr. Margity Kakačkovej o ničení majetku, upozornenie na 

problém, že z cesty ktorá končí nad ich záhradou tečie voda cez stromy do záhrady.  

Starosta: Taktiež nám prišiel e-mail od Technických služieb Námestovo o činnosti skládky, 

ktorá bude v najbližšej dobe pozastavená. Predpokladaný termín uzatvorenia skládky bol 28. 

02. 2022. Po tomto termíne nie je možné prijímať odpad na skládku TKO Zubrohlava. Cez 

združenie Biela Orava sme sa dohodli, že by sme napríklad vzali nejaký kontajner na prenájom 

a platili by sme za prenájom, odpad by sa vyvážal do Turzovky. 

Stanislav Šimurda: Nový kontajner koľko stojí? 

Starosta: Nie som si istý, ale nový kontajner by mal vychádzať okolo 19 000 EUR. 

Stanislav Šimurda: Myslím si že by bolo lepšie kúpiť nový kontajner, ako si ho prenajímať. 

Starosta: Samozrejme o tomto nebudem rozhodovať sám, ale voľba kontajneru sa bude 

schvaľovať. 

Ing. Martin Šturek: Preskládkovanie bude robiť združenie Biela Orava? 

Starosta: Budeme robiť všetko pre to aby Preskládkovanie robilo združenie Biela Orava. 

Taktiež sme rozmýšľali spraviť kompostáreň, ale popri tom ešte aj iná možnosť.   

DISKUSIA 

Starosta: CHKO sa bude vyjadrovať k stavebným povoleniam, dostali právomoc na kontrolné 

činnosti, taktiež dostali peniaze, ktoré sú určené výhradne na tieto kontroly. Úprimne mi je ľúto 

pána starostu z Rabčíc, pretože obec je vo vysokom stupni ochrany a každá stavba v obci bude 

musieť prejsť cez CHKO  

 

DISKUSIA 

Starosta: Čo sa týka elektriky v škole, dnes som volal na krajské, bude dohadovacie konanie 

ohľadom elektriky v škole. Horšie to však bude so škôlkou pretože škôlku financujeme my ako 

obec. Ceny idu stále hore, všetkého je nedostatok. Momentálne sme zásobený čiernym uhlím, 

mám sľúbene peletky, takže zatiaľ problém nie je no uvidíme čo bude ďalej, tiež to nebude 



jednoduché. Čo sa týka financií sme ako obec ohľadom financií v normále, dá sa povedať že 

od roku 2010 sme na tom veľmi dobre. 

DISKUSIA 

Starosta: dávam do povedomia žiadosť od pani Oľgy Čiernikovej (Večierka), ktorá žiada 

o prístavbu vo veľkosti do 25m2. Zväčšenie priestorov obchodu Večierka mix Zubrohlava na 

Zlatnicovej ulici č. 286, pričom tieto priestory sú vo vlastníctve obce Zubrohlava. Chcem sa 

opýtať Vás či  túto žiadosť budeme riešiť my, so schválením poslancov, alebo sa to posunie 

stavebnej komisii? 

Stanislav Šimurda: Na čo tie priestory budú využité? Myslím že na toto by bolo potrebné opýtať 

sa aj susedov.  

Starosta: Podľa mňa ide o prestrešenie altánku, ktorý je vo dvore. 

Ing. Martin Šturek: Akú dobu trvá nájomná zmluva?  

Mgr. Zuzana Lipovská: Zmluva platí do 31. 12. 2022 a  predĺžuje sa na ďalšie 2 roky a myslím 

že by sa malo riešiť najskôr toto.  

DISKUSIA 

Starosta: Ďalšia sťažnosť ktorá nám prišla, je ešte z minulého roka od Pani Oľgy Kohutiarovej, 

ktorá žiada o odstránenie cesty. 

DISKUSIA 

Ing. Martin Šturek: 18:40 odišiel zo zasadania. 

Mgr. Ľudmila Mokošáková: Chcela by som pripomenúť, že sa blíži dátum kedy máme riešiť 

VZN k dani z nehnuteľností, aby sme urobili nejaký pracovný návrh.  

Starosta: Dal by som to pripraviť pani Huťkovej, aby sme mali prehľad aj v porovnaní s inými 

obcami.  

DISKUSIA 

Mgr. Ľudmila Mokošáková: Chcela by som sa poďakovať v mene jednoty dôchodcov, za 

budovu, ktorú sme nazvali Klubovňa, samozrejme je potrebné na budove vymeniť ešte okná 

a aj vchodové dvere, čo verím, že ešte nejaký projekt bude. Pred rokmi sme túto budovu vôbec 

nevedeli využiť tak, aby bola nápomocná aj  občanom, no dá sa povedať, že teraz má budova 

už aj svoje opodstatnenie, a je nápomocná nám všetkým  

Stanislav Šimurda: Akcie ktoré sa tam robia sú aj niekde evidované? 

Starosta: Áno, samozrejme,  peniaze z prenajímania budovy idú do rozpočtu obce. Toto by sme 

ešte chceli prehodnotiť a aktualizovať ceny za prenájmov čo sa týka Klubovne, Kultúrneho 

domu a Domu Dedičstva. 

DISKUSIA 

PhDr. Zlatica Gereková:  Stále nie je odovzdaná kronika obce, stále je s ňou problém, ak to 

takto bude pokračovať aj naďalej, možno podám návrh na zmenu kronikárky obce. 



PhDr. Zlatica Gereková: Chcela by som aby sa v Dome Dedičstva dorobila ešte aj tá kultúrna 

časť a taktiež by som chcela, aby sa robila nejaká evidencia vecí ktoré sa tam dajú, napríklad 

darovacie zmluvy a zoznam vecí ktoré sa tam darujú.  

Mgr. Zuzana Lipovská: S tým samozrejme nebude problém, môžu sa urobiť darovacie zmluvy 

a všetko bude zverejnené aj na webe, plus sa urobia štítky, aby sa vedelo od koho daná vec je.   

DISKUSIA 

PhDr. Zlatica Gereková: Veľkým problémom v našej obci je Školská ulica, v poslednej dobe  

sa na ulici Školskej zvyšuje počet nehôd cyklistov. Navrhovala by som na ulicu dať retarder, 

poprípade ulicu označiť ako pešiu zónu, nech sa vyhneme nehodám cyklistov s autami.  

Starosta: Mohli by sme  to vyriešiť označením  POZOR DETI. 

Stanislav Šimurda: Ja si myslím, že je problém v tom, že deti nevedia rozoznávať značky, takže  

označenie podľa mňa nie je dôvod častých nehôd.  

Starosta: Tiež by som ešte navrhol vyriešiť to štýlom nejakých prednášok v škole. Prednášky 

by sa týkali bezpečnosti cyklistov na cestách. 

DISKUSIA 

Stanislav Šimurda: Čo sa týka Rámcových zmlúv: Tibor Jaňák, robili sa aj nejaké výberové 

konania? 

Starosta: Áno, v rámci verejného obstarávania, sa robili verejné súťaže.  

DISKUSIA 

Dominik Lešňovský: Odišiel zo zasadania o 19:00 

DISKUSIA 

 

Starosta: Poďakoval poslancom a ostatným účastníkom a o 19:10  ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

     

 

     

  Pavol Bugeľ 

                       starosta obce 

Overovatelia zápisnice 

 

...................................... 

PhDr. Zlatica Gereková 

 

...................................... 

Stanislav Šimurda 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


